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Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 21 stycznia 2020 roku 
 

 Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 21 stycznia 2020 roku w 
świetlicy Szkoły Podstawowej nr 1 Krupskim Młynie przy ul. Dąbrowskiego. 
Obecni na posiedzeniu:  
Dawydzik Artur – Przewodniczący Rady Gminy 
radni: 
Huczko Bogdan 
Janus Andrzej 
Kiszkis Jacek  
Kulawik Roman 
Łuć Adam 
Michałek Jolanta 
Panchyrz Herbert 
Pęcherz Zbigniew 
Pilarski Edward 
Szaton Iwona 
Ziaja Alicja 
oraz  
Wójt Gminy – Franciszek Sufa  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 
podinspektor ds. planowania przestrzennego i geodezji – Anna Zawodny 
mieszkaniec gminy – Edward Błaszczyk 
Nieobecni: 
Kapała Marek  
Ochman-Szyguła Róża 
Pielka Adam 
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał 
obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia:  
1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok.  

2. Informacja o postępach prac nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 

3. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej dz. Nr 1011/161 k.m. 2 o pow. 0,0,130 ha, KW GL1T/00102970/4 położonej w 

Potępie przy ul. Tarnogórskiej.  

4. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do  sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 1 

położonego w Ziętku 13 A.  

5. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie 

kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów z tytułu 

m.in.: obniżenia stawek podatku PIT. 

6. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 
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7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2020 rok.  

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do realizacji Programu 

„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

9. Sprawy bieżące. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy obecni mają uwagi do porządku.  

Sekretarz Gminy poinformowała, że Skarbnik Gminy wnioskowała o dokonanie zmiany 
uchwały w sprawie wpf na lata 2020 – 2027 oraz, że 8 i 15 stycznia br. odbyły się posiedzenia 
Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji, podczas których rozpatrywana była petycja 
Społecznego Komitetu Protestacyjnego dot. przywrócenia nazwy ulicy św. Anny do nazwy 
Władysława Świerczewskiego. W wyniku przeprowadzonej dyskusji i po wysłuchaniu 
zaproszonych na posiedzenie Komisji mieszkańców ustalono, aby wnioskować do Rady 
Gminy o uznanie złożonej petycji za zasadną. Kolejnym wnioskiem było przygotowanie 
projektu uchwały w sprawie uchylenia podjętej w październiku 2019 r. w sprawie zmiany 
nazwy ul. Świerczewskiego i rozpatrzenie go na najbliższej Rady Gminy.  
W związku z tym Sekretarz Gminy wnioskowała o rozszerzenie porządku posiedzenia o pkt 2 
o treści: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Krupski Młyn na lata 2020 – 2027; 
pkt 9 o treści: „Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Społecznego Komitetu 
Protestacyjnego.” oraz 10 o treści: „Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 
XI/88/19 Rady Gminy Krupski Młyn z 29 października 2019 roku w sprawie zmiany nazwy 
ulicy położonej w Krupskim Młynie Gmina Krupski Młyn.” 
Nikt inny nie wniósł uwag do porządku. Zaproponowany zmieniony porządek posiedzenia 
przedstawia się następująco:  
1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok.  

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Krupski Młyn 

na lata 2020 – 2027. 

3. Informacja o postępach prac nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 

4. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej dz. Nr 1011/161 k.m. 2 o pow. 0,0,130 ha, KW GL1T/00102970/4 położonej w 

Potępie przy ul. Tarnogórskiej.  

5. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do  sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 1 

położonego w Ziętku 13 A.  

6. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie 

kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów z tytułu 

m.in.: obniżenia stawek podatku PIT. 

7. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2020 rok.  

9. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do realizacji Programu 

„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Społecznego Komitetu Protestacyjnego w 

Krupskim Młynie. 
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11. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XI/88/19 Rady Gminy Krupski Młyn z 29 

października 2019 roku w sprawie zmiany nazwy ulicy położonej w Krupskim Młynie Gmina 

Krupski Młyn. 

12. Sprawy bieżące. 

Zaproponowany zmieniony porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag. 
 
Ad. 1.  
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok. 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały w sprawie 
zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok. W załączniku do uchwały przedstawiono 
dochody w podziale na dochody bieżące i majątkowe oraz przedstawiono dochody w ujęciu 
do działu i rozdziału klasyfikacji budżetowej. Zgodnie z zapisami ustawy o finansach 
publicznych w planie dochodów budżetu jednostki samorządu terytorialnego wyszczególnia 
się w układzie działów klasyfikacji budżetowej, planowane kwoty dochodów bieżących i 
dochodów majątkowych według ich źródeł, w tym w szczególności z tytułu dotacji i środków 
na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych z udziałem środków, o 
których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3. 
Komisje po wysłuchaniu uzasadnienia i przeprowadzeniu dyskusji na temat zmiany budżetu 
gminy na 2020 rok oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 2.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn 
na lata 2020 – 2027.  
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na lata 2020 – 2027.  
Wyjaśniła, że zmiana polegała będzie na tym, że w przedsięwzięciach w zadaniu 
inwestycyjnym pod nazwą Ochrona dorzecza Małej Panwi poprzez rozbudowę i 
modernizację gospodarki wodno-ściekowej – etap II – realizacja projektu na terenie Gminy 
Krupski Młyn zmieniono limit zobowiązań z kwoty 6 025 000,00 zł na wartość 4 525 000,00 zł 
oraz łączne nakłady finansowe z kwoty 6 591 583,75 zł na wartość 5 091 583,75 zł. Suma 
limitu lata 2020 – 2023 wynosić będzie 4 525 000,00 zł.  
Komisje po wysłuchaniu uzasadnienia i zapoznaniu się z informacjami na temat uchwały, 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować.   
 
Ad. 3.  
Informacja o postępach prac nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 
Anna Zawodny przedstawiła obecnym informację o postępach prac nad miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego, o podjętych czynnościach, wszczętych procedurach i 
planowanych terminach poszczególnych etapów prac. Radni pytali o to jakie tereny są 
możliwe do zagospodarowania – większość to tereny zalesione, czy teren zalesiony między 
ul. Słowackiego a Krasickiego jest możliwy do zagospodarowania – koszty przerastają 
możliwości budżetu gminy, co z przekształcaniem terenów rolnych na mieszkaniowe, 
przyjęty plan pozwoli na dokonanie przekształceń, czy firmy prowadzące działalność na 
terenie gminy („Chempur”) planują jakiś dalszy rozwój? Wójt wyjaśnił, że firma prowadzi 
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działalność na terenie gminy od kilkunastu lat a obecnie toczy się postępowanie w celu 
uregulowania sytuacji podatkowej.  
Edward Błaszczyk po wysłuchaniu informacji i odpowiedzi na pytania, stwierdził, że terenów 
do zagospodarowania jest bardzo niewiele i zaproponował, aby zagospodarować tereny 
znajdujące się pomiędzy ul. Główną a ul. Tarnogórską (zasypanie bagnistego terenu w celu 
jego osuszenia (materiałem pozostałym po uruchomieniu wydobycia złoża piasku)).  
Członkowie Komisji wysłuchali przedstawionych informacji i podziękowali za ich 
przygotowanie i złożone wyjaśnienia.   
 
Ad. 4.  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej dz. Nr 1011/161 k.m. 2 o pow. 0,0130 ha, KW GL1T/00102970/4 położonej w 
Potępie przy ul. Tarnogórskiej. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku mieszkańca gminy dot. wyrażenia 
zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Potępie przy ul. 
Tarnogórskiej.  
Członkowie komisji po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowili pozytywnie go 
zaopiniować.  
  
Ad. 5.  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 1 
położonego w Ziętku 13 A.   
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku mieszkańca gminy dot. wyrażenia 
zgody na przeznaczenie do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w Ziętku 13 A. 
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, nie wniosły do niego uwag oraz 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować.  
 
Ad. 6.  
Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie 
kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów z 
tytułu m.in.: obniżenia stawek podatku PIT.   
Sekretarz Gminy poinformowała o inicjatywie władz samorządowych w celu wystąpienia z 
apelem do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie kompleksowych działań rekompensujących 
samorządom znaczne ubytki dochodów z tytułu m.in.: obniżenia stawek podatku PIT.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, nie wniosły do niego uwag oraz 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować.  
 
Ad. 7. 
Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej o przyjęcie planu pracy Komisji na 2020 rok i zapoznała z treścią projektu uchwały 
w sprawie planu pracy Komisje Rewizyjnej na 2020 rok. Zaproponowała doprecyzowanie 
zapisu w projekcie uchwały w pkt: „kontrola wydatkowania środków z funduszu sołeckiego 
sołectwa Potępa” przez dopisanie „za rok 2019” i zmianę na „Wykonanie uchwały powierzyć 
Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.”  
Nikt z obecnych nie wniósł uwag do projektu planu pracy.  
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Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 8. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2020 rok.  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o przygotowanym projekcie gminnego 
programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania 
narkomanii na 2020 rok.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 9. 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do realizacji Programu 
„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej – edycja 2019 – 2020 realizowanego ze 
środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych.   
Sekretarz Gminy poinformowała o możliwości przystąpienia Gminy Krupski Młyn do realizacji 
Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej.” Wyjaśniła, że podjęcie uchwały jest 
potrzebne do tego żeby można było przystąpić do Programu. Następnie zapoznała obecnych 
z treścią projektu uchwały. Jolanta Michałek, w imieniu rodziców dzieci niepełnosprawnych, 
wnioskowała o to aby rozpocząć program już od lutego.  
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 10. i 11. 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Społecznego Komitetu Protestacyjnego w 
Krupskim Młynie.   
Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XI/88/19 Rady Gminy Krupski Młyn z 29 
października 2019 roku w sprawie zmiany nazwy ulicy położonej w Krupskim Młynie 
Gmina Krupski Młyn. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Jolanta Michałek przedstawiła przebieg 
posiedzeń Komisji i zapoznała z przygotowanymi wnioskami. 
20 grudnia 2019 roku wpłynęła do Urzędu Gminy Krupski Młyn petycja Społecznego 
Komitetu Protestacyjnego w  Krupskim Młynie w sprawie przywrócenia nazwy ulicy św. Anny 
do nazwy ulicy Władysława Świerczewskiego. Uchwałą Nr XI/88/19 Rady Gminy Krupski Młyn 
z 29 października zmieniono nazwę ulicy Świerczewskiego położonej w Krupskim Młynie na 
ul. św. Anny. Na posiedzeniu 8 stycznia 2020 roku Komisja zapoznała się z treścią złożonej 
petycji oraz postanowiła na kolejne posiedzenie Komisji (15 stycznia 2020 r.) zaprosić 
mieszkańców przedmiotowej ulicy oraz Przewodniczącego Rady Gminy Krupski Młyn. Na 
posiedzeniu 15 stycznia 2020 roku Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wysłuchała 
zaproszonych mieszkańców oraz Przewodniczącego Rady Gminy Krupski Młyn i po 
przeanalizowaniu zebranych informacji Komisja wnioskowała o uznanie złożonej petycji za 
zasadną. Przypomniała zebranym o uchwale Rady Gminy z 28 maja 2019 r. a dotyczącej 
przeprowadzenia konsultacji i powiedziała, że zdaniem Komisji zasady zawarte w tej uchwale 
nie zostały zachowane. Dlatego też Komisja będzie wnioskowała do pozostałych radnych o 
uchylenie podjętej w październiku ub. roku a dot. zmiany nazwy ulicy na św. Annę.  
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Artur Dawydzik powiedział, że petycję podpisało 8 osób zainteresowanych zmianą nazwy 
ulicy, przypomniał, że rozmawiał z niektórymi mieszkańcami ulicy i miał wówczas nadzieję, że 
informacja o proponowanej zmianie spowoduje zainteresowanie i dyskusję mieszkańców na 
ten temat. Uznał, że konsultację mogą być przeprowadzane również w takiej formie, jak 
bezpośrednie rozmowy z mieszkańcami.  
Adam Łuć przypomniał, że do kompetencji Rady Gminy należy nadawanie nazw ulic 
gminnych jaki i dokonywanie ich zmiany oraz stwierdził, że każdy z radnych musi zagłosować 
nad przedstawionym projektem uchwały zgodnie z własnym sumieniem.  
Bogdan Huczko: przypomniał swój wniosek, aby kompleksowo zająć się zmianą nazw ulic w 
gminie.  
Andrzej Janus: komisja ds. skarg spotkała się po to, aby wyjaśnić sprawę a jak wynikało z 
relacji mieszkańców, informacja o propozycji zmiany nazwy ulicy nie dotarła do wszystkich 
zainteresowanych a dekomunizacja nazw ulic w gminie przecież już się odbyła w 2010 roku.  
Artur Dawydzik powiedział, że przecież mieszkańcy wiedzieli o tym, że projekt zmiany nazwy 
ulicy będzie przedmiotem posiedzenia Komisji a następnie przedmiotem sesji Rady Gminy i 
wówczas nie wykazali zainteresowania tematem.  
Franciszek Sufa powiedział, że sytuację należy ocenić całościowo, przypomniał o minimalnym 
zainteresowaniu mieszkańców gminy sprawą tworzenia sołectw w Ziętku i Potępie. Dodał, że 
chciałby uaktywnić mieszkańców, zainteresować ich tym, co się dzieje w poszczególnych 
miejscowościach gminy.  
Adam Łuć: będzie głosował przeciw uchyleniu uchwały.  
Edward Błaszczyk: mieszkańcy poczuli się urażeni, że nie rozmawiano z nimi a powinno się to 
odbyć. Należałoby zawiadomić zainteresowanych o planowanej zmianie oraz potem o 
podjęciu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy.  
Wójt pytał czy mieszkańcy są świadomi tego, jakich czynności muszą dokonać po podjęciu 
uchwały o uchyleniu dotychczasowej nazwy.  
Jacek Kiszkis pytał o to jakie są dalsze możliwe rozwiązania sprawy.  
Adam Łuć powiedział, że dobrze byłoby poinformować mieszkańców ul. św. Anny, że radny 
Łuć oraz Dawydzik pomogą w przygotowaniu dokumentów czy dotarciu do właściwego 
urzędu by dopełnić urzędowych czynności.  
Andrzej Janus wyraził wątpliwość czy mieszkańcy są świadomi jakie czynności powinni 
wykonać po wejściu w życie uchwały dot. zmiany nazwy ulicy.  
Radni wnioskowali, aby wystosować do zainteresowanych informację, że sprawa była 
przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji i że są poproszeni o osobiste stawiennictwo. 
Iwona Szaton: może należałoby przygotować plan zmiany nazw ulic kompleksowo dla całej 
gminy.  
Wójt Gminy przypomniał, że w sprawie zmiany nazwy ulicy nie wydał zarządzenia dot. 
przeprowadzenia konsultacji a należało to zrobić. Wyraził nadzieję, że mieszkańcy gminy 
będą chcieli bardziej aktywnie uczestniczyć w wydarzeniach i uroczystościach gminy.  
Członkowie Komisji postanowili jeszcze raz przeanalizować zgłoszone wnioski i przegłosować 
przedmiotowe uchwały podczas najbliższej sesji Rady Gminy.  
 
Ad. 11. 
Sekretarz Gminy poinformowała o możliwości przystąpienia Gminy Krupski Młyn do realizacji 
Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej.” Wyjaśniła, że podjęcie uchwały jest 
potrzebne do tego żeby można było przystąpić do Programu. Następnie zapoznała obecnych 
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z treścią projektu uchwały. Jolanta Michałek, w imieniu rodziców dzieci niepełnosprawnych, 
wnioskowała o to aby rozpocząć program już od lutego.  
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 12. 
Wnioski złożone przez radnych: 

Jolanta Michałek montaż elementów siłowni zewnętrznej na terenie placu 
zabaw w Odmuchowie 

Bogdan Huczko demontaż drewnianych słupów energetycznych na terenie 
gminy (od transformatora przy ul. Głównej) 

 
Sprawy bieżące.  

1. Andrzej Janus poinformował o wstąpieniu do Związku Zawodowego pracowników 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Potępie. Wójt prosił radnego o złożenie pisma do 
Urzędu Gminy w powyższej sprawie.  

2. Edward Pilarski pytał o przyczynę wyłączeń prądu, które miały miejsce w Ziętku i 
Potępie. 
Andrzej Janus powiedział, że w weekend miały miejsce prace na terenie ul. Brzozowej 
i Stawowej w Potępie, co spowodowało kilkuminutowe wyłączenia prądu.  

 
 
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Huczko Bogdan – przew. Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości …………………………… 
 
Kiszkis Jacek – przew. Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego ……………….. 
 
Michałek Jolanta – przew. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ………………………………………………… 
 
Ziaja Alicja – wiceprzew. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i  
Sportu ………………………………………………………….. 
 
 
Protokołowała: K. Michałek 


